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KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VGTU SA EF veiklos ataskaitos pristatymas; 

9. Klausimų sesija; 

10. VGTU SA EF finansinės ataskaitos pristatymas; 

11. Klausimų sesija; 

12. VGTU SA EF veiklos ataskaitos tvirtinimas; 

13. VGTU SA EF finansinės ataskaitos tvirtinimas; 

14. Konferencijos uždarymas. 



Konferencijos pirmininkas 

Konferencijos sekretorius 

Konferencijos sekretorius 

Viktoras Jašinskas 

Adomas Rinkevičius 

Kamil Gaidis 

 

 

 

1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 23 seniūnai iš 42. Kvorumas yra, konferencija gali vykti. 

 
2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA EF pirmininkas Erik Kliuk atidaro konferenciją. 

 
3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos   pirmininke/u pasiūlyta/as Viktoras   Jašinskas. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Adomas Rinkevičius ir Kamil Gaidis. Patvirtinta 

bendru sutarimu. 

 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 
6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Vėjas Strelčiūnas, Aistis Mozūraitis ir Mantas 

Mickus. 

 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Vėjas Strelčiūnas, Aistis 

Mozūraitis ir Mantas Mickus. 

 

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 23 seniūnai iš 42. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

 

8. VGTU SA EF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA F pirmininkas Erik Kliuk pristato VGTU SA EF veiklos ataskaitą už 2022 m. 

spalio 18 d. – 2023 m. balandžio 4 d. laikotarpį. 
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9. Klausimų sesija 
 

VGTU SA F pirmininkas Erik Kliuk atsako į kylančius klausimus apie VGTU SA EF 

veiklos ataskaitą už 2022 m. spalio 18 d. – 2023 m. balandžio 4 d. laikotarpį. 

 

Vėjas Strelčiūnas (BIf - 21): Ataskaitoje daug punktų apie vidinį SA gyvenimą. Kaip 

valdyboje atstovaujama bendra fakulteto studentų nuomonė ir kaip ji buvo renkama? 

Atsakymas: Aš kaip pirmininkas atstovauju studentus valdyboje, fakulteto studentų 

informacija renkama pasitelkiant apklausas kaip buvo dėl bendrabučių ar dėl paskaitų 

lankomumo klausimo. Taip pat informacija gaunama ir iš vicepirmininko susirinkimų su 

grupių seniūnais. 

Aistis Mozūraitis (TPIfm-22): Visi darbai buvo surašyti pagal strategiją ir paskutinė 

skaidrė dėl darbų atliktų universiteto mastu ar tie darbai jau ne pagal strategiją? 

Atsakymas: Viskas yra vykdoma pagal strategiją. O ta skaidrė yra pas visus fakultetus. 

Smiltė Kiaunytė (AFa – 21/1): Tavo kaip pirmininko pareiga yra surinkti informaciją iš 

seniūnų. Kokią poziciją atsinešei į valdybą? 

Atsakymas: Su seniūnais daugiau bendrauja mūsų vicepirmininkas. Informacija mane 

pasiekia po jo susirinkimų. Kaip ir minėjau anksčiau tai informacija dėl privalomo 

paskaitų lankomumo. 

 
10. VGTU SA EF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA EF pirmininkas Erik Kliuk pristato VGTU SA EF finansinę ataskaitą už 2022 

m. spalio 18 d. – 2023 m. balandžio 4 d. laikotarpį. 

 
11. Klausimų sesija 

VGTU SA EF pirmininkas Erik Kliuk atsako į kylančius klausimus apie VGTU SA EF 

finansinę ataskaitą už 2022 m. spalio 18 d. – 2023 m. balandžio 4 d. laikotarpį. 

 

Smiltė Kiaunytė (AFa-21/1): Kur jūsų finansinėje ataskaitoje yra kortelės 

admininstravimo mokestis? 

Atsakymas: Ačiū už klausimą. Dėl mokesčio reikėtų daugiau pasidomėti, bet kadangi nuo 

kortelės nebuvo nuskaičiuotas joks mokestis tai jo čia ir nerašėme. 
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Vėjas Strelčiūnas (BIf - 21): Praeitas metais būdavo išlaidų, o kodėl šiais metais jų nėra? 

Atsakymas: Imkime rudens mokymus kaip pavyzdį. Mokymai buvo apmokėti iš dalyvio 

mokesčio, kuris buvo surinktas iš visų mokymų dalyvių. Taip pat kadangi nebuvo 

daugiau už ką mokama iš fakulteto sąskaitos tai finansinėje ataskaitoje išlaidų ir nėra. 

 
12. VGTU SA EF veiklos ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA EF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 23 

Už – 16 

Prieš – 0 

Susilaikė – 7 

 
13. VGTU SA EF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA EF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 23 

Už – 16 

Prieš – 0 

Susilaikė – 7 

 
14. Konferencijos uždarymas 

 
 

Konferencijos pirmininkas Viktoras Jašinskas 

Konferencijos sekretorius Adomas Rinkevičius 

Konferencijos sekretorius Kamil Gaidis 


